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Referat  
FNF Rogaland styremøte og førjulsmarkering 
 
Dato: Mandag 30. november kl. 15 – 19  

Stedd: Naturvernforbundet i Rogaland 
 Inge Stenslands hus på Mostun (og via Teams) 

 
Til stede: 
 Stavanger Turistforening (STF) v. Anne Katrine Lycke 

Naturvernforbundet (NiR) v. Erik Thoring  
Ryfylke friluftsråd v. Hans Olav Sandvoll (på Teams) 
NSF Vesterlen krets v. Ivar Nøttestad  
Rogaland KFUK-KFUM speidere v. Ingvild Kjosavik 
NJFF Rogaland v. Ole-Geir Skjæveland 
Norsk Ornitologisk Forening (NOF) v. Øyvind Gjerde 

Forfall: Haugesund Turistforening (HT)  

Møteleder: 
 Ivar Nøttestad 
Referent: 

Emily Halvorsen, koordinator 
 
Saksliste 

68/20 Dagsorden 
- Ingen kommentarer til innkalling eller saker til eventuelt 
- Referat fra styremøte 19. oktober – godkjent 
- Dagens møte refereres i rekkefølge pr. sak med kommentarer ang. suksesser til slutt 
- Neste møter: 18. januar. Rogaland Bondelag deltar. Møter resten av året foreslås etter 

årsmøtet. 
 
69/20 Årsmøte og samling – planlegging 

Tid: Fredag 29. – lørdag 30. januar, 2021 
Sted: Ryvarden fyr og Flokehyttene.  

Innkalling er sendt til styreledere via FNF hovedkontakter inkl. forslag om vedtektsendring og 
forespørsel om kandidater. En endring av kandidater har kommet inn så langt. 

- Program for samling: Emily orienterte om arbeid med program. Vannområdekoordinator og 
rådgiver fra Ragn-Sells stiller som foredragsholdere lørdagen. Diskusjon om befaring og 
seminar program. 
Årabrot skal bli statlig sikret med verneformål grunnet bla. storsalamander og kystlynghei, 
klasse A.  

Oppfølging: Emily sender forespørsel til rådgivere i Haugesund kommune. Programutkast 
sendes til styret for gjennomgang og detaljer. Invitasjon med program og påmelding sendes 
innen tidlig uke 52. 

- Årsmøtet: Koordinator presenterte resultatregnskap t.o.m dags dato, prognose for 2020 + 
budsjettforslag 2021. Regnskap og prognose ble tatt til etterretning. Budsjettforslaget ble 
gjennomgått og endret. 

Vedtak og oppfølging: Årsregnskap for 2020 behandles av styret pr. epost tidlig januar 2021. 
Nytt budsjettforslag og årsmøtedokumenter ellers inkl. strategisk plan, årsplan og årsmelding 
sendes til styret ila. desember. Styregodkjente dokumenter sendes til organisasjonene 
seinest 15. januar, 2 uker før årsmøtet. 
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- Koordinator orienterte om forespørsel fra Christian Middelthon på vegne av Freesport 
Surfsenter om tilslutning.  
Vedtak: Forespørsel fra andre enn de tilsluttet FNFs eierorganisasjoner må sendes som 
søknad med begrunnelse. Oppfølging: Emily sender svar til Middelthon. 

 
70/20 Nydyrkingssaker og møter med Rogaland bondelag 

- Befaring på Ytre Lima i Gjesdal; Anne Katrine fortalte om befaring i det vakre landskapet og 
møte på gården over kaffe etterpå. Diskusjonen var vennlig og belyste hverandres ståsted. 
FNFs holdning er den samme og klagen trekkes ikke. 
Saken tas til orientering 

- Møte med Rogaland bondelag på styremøte 18. januar. Marit Epletveit, leder, og 
organisasjonssjef, Irene Tjøstheim, stiller.  
Oppfølging: Emily ber Bondelaget forberede et par tema som utgangspunkt 

- Brev sendt til Karmøy kommune med forespørsel om innsyn; Emily orienterte om to saker 
Saken tas til orientering 

 
71/20 Vindkraft 

- Svensk vindkraft selskap ønsker å bygge i Imslandfjellene m.v. i Vindafjord; Emily og Anne 
Katrine orienterte; Naboer og flere grunneiere foreløpig svært negative. HT gir råd og hjelper 
til videre om nødvendig. 

- Stortingsmeldingen – prosess og nasjonale orgs. arbeid; Anne Katrine orienterte. 
Naturvernforbundet har vedtatt prioritering av vk framover og har nå en person som jobber 
spesifikt med dette. 

- Film om vindkraftødeleggelsene; Emily orienterer om tilbud.  
Konklusjon og oppfølging: Film bestilles ikke nå, men kan vurderes igjen i 2021, i første 
omgang på årsmøtet og diskusjon om årsplan. 

 

72/20 Politisk(e) arrangement 2021 og stortingsvalg 
- Koordinator orienterte om tilbud fra Clarion Hotel Energy.  

Diskusjon om mulig arrangement m. målgruppe stortingskandidater. Friluftslivets uke er 
muligens en bedre tid, evt. like før sommeren + andre lokasjoner kan vurderes inkl. 
flyplasshotellene. Ole-Geir kan hjelpe med kontakter. 
Tema: Biologisk mangfold og positiv vinkling om verdien av å ta vare på naturen, inkl. 
prosjektet BiodiversCities og naturlosprogram. 

Konklusjon og oppfølging: Saken utsettes, tas opp på årsmøte ifm. forslag til årsplan 
 

73/20 Besøksstrategi for Jærstrendene LVO 
- Strategien er vedtatt; Erik orienterte, spesielt om manglende midler til i det hele tatt å 

ivareta verneformålet. FNF og NiR har spilt inn behovet. Politisk arbeid er det som må til nå. 
Muligens som del av valgkamptema.  
Oppfølging v. Erik og Ståle 

 

74/20 Flere saker inkl. o-saker 
- Sandnes kommune – Erik orienterte om negativ holdning til Solsats prosjekt og 

saksbehandlingsfeil vedr. planen, Aktiv i Sandnes; kommunen behandlet ikke NiRs innspill. 
- Klepp kommune – oppstart av kommuneplan, høringsfrist planprogram 4. januar 
- Friluftslivets uke rapportering – sendes innen utsatt frist 5. desember 
- Møter i FNF Svg og Haugalandet i november – Emily orienterte 
- Kraftlinje Blåfalli – Gismarvik – HT sender uttalelse 
- Telefon fra Skreå om 4 km vei som nå er bygget – Emily orienterte 

Sakene tas til orientering 
 

75/20 Eventuelt 
 

https://surfsenter.freesport.no/
https://surfsenter.freesport.no/
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Runde rundt om suksesser i 2020 
 
Speiderne – Frilager fortsetter å være en suksess, nå sist med avtale med Sandnes kommune.  
Fokus på nærfriluftsliv og økt forståelse for hva som går tapt bla. til industri. 

Ryfylke friluftsråd – Aktivitetsbaser på Linnøy, stabil og god drift, trygg håndtering av Covid19, 
Rossøy er den største seieren med en skjøtselsplan som fungerer optimalt og er mønster til 
etterfølgelse (se vedlegg – merk at endringer har forekommet siden, det viktigste er at de viser 
metodikken). Friluftsrådet er også svært glad for godt samarbeid med Turistforeningen og 
rolleforståelse når det gjelder kystfriluftsliv. 

STF – Skurvedalen – hele historien fra trussel om tørrlegging av elven, til helomvending med 
naturreservat, frivillig skogvern, og mange andre flotte tiltak i området inkl. hytte på Lyngsheia, 
restaurering av Bakken gård og planer om Pilt-Ola spill neste år. 

NJFF Rogaland – NJFF nasjonalt er blitt mye mer opptatt av miljøvernsaker nå enn de var før. 
Vindkraftsaken har vært en vekker og sjøørretprosjektet er inspirasjon. 

NOF – Mange nye medlemmer, i Stavanger er det EU midler til grønt borgerskap som inkluderer 
fuglekikking, NOF Rogalands styre mer aktiv i høringsarbeid (inkl. nydyrkingssaker). NOF v. Øyvind har 
fått en utstoppet hubro i gave fra Fylkesmannen. Den skal brukes i undervisning bla. på Mostun.  

NiR – Satsing på Haugalandet og ildsjeler der + godt samarbeid med Haugesund kommune. Men, 
Covid19 er en stor utfordring og truer Våtmarksenterets inntektsgrunnlag.  
 
 
Vedlegg - Faste o-saker om møter, koordinators fravær, konferanser, seminarer o.l. (oppdateres) 
 
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styre: 18. januar. Møter våren 2021 foreslås etter årsmøtet. 
- FNF-R styre er invitert til neste møte i Regional-, kultur- og næringsutvalget i 

fylkeskommunen – torsdag 4. februar 
- Haugalandet AU: Møter bestemmes ved behov 
- Faglig råd i Stavanger: Møtedatoer forslås etter årsmøtet  
- Møte andre ifm. styremøter; Styreleder i Lyse – aktuelt tema kraftkrevende industri? Partiet 

Rødt. Senterpartiet. 
 

Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 
- Avspasering – koordinator avspaserer deler av tiden uke 51 – 53, evt. noe i uke 1 
- Koordinator deltar i Naturviternes hovedstyremøter 14. januar og 12. februar 
- Koordinator deltar i Naturviternes privat sektor møte (8. –) 9. februar 
- Koordinator deltar på tariffkonferanse og landsmøte i Naturviterne 10. – 11. mars 
- FNF samling for koordinatorene, tidlig juni 2021 

 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement (listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland): 

- Webinar om datalagring ved Rogaland fylkeskommune, 16. desember  
- Nasjonal vannmiljøkonferanse og forskningsdag; høringskonferanse for 

vannforvaltningsplanene, 26. – 28. april 2021 – i Oslo* 
 
*Koordinator planlegger å delta 
 
Seminarer som har vært og kan streames/lastes ned: 

- Nasjonalt seminar om restaurering av vassdrag og våtmark – 10. – 11. september – se 
presentasjoner her. Anbefales! Se spesielt Dag 2 key note; Hans Joosten, Greifswald Mire 
Centre 

- Webinar om strandsone – 23. september v. Norsk Friluftsliv m.fl. – se webinaret her 
- KS stormøte om vindkraft – 30. september og 1. oktober, se opptakene her. 

https://www.rogfk.no/Kalender/CalendarEvent.aspx?Id=300&MId1=7
https://www.vannportalen.no/arrangementer/nasjonal-vannmiljokonferanse-og-forskningsdag---oslo-26.---28.-april-2021/
https://www.vannportalen.no/aktuelt/20202/se-presentasjoner-og-opptak-fra-seminaret-om-restaurering-av-vassdrag-og-vatmarker/
https://www.vannportalen.no/aktuelt/20202/se-presentasjoner-og-opptak-fra-seminaret-om-restaurering-av-vassdrag-og-vatmarker/
https://norskfriluftsliv.no/se-webinaret-strandsonen-stadig-mindre-tilgjengelig/
https://www.ks.no/fagomrader/samfunnsutvikling/samfunnplanlegging/fag--og-dialogseminar-om-vindkraft/

